
24-04-2025 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

Torsdag d. 24. april 2025, kl. 18.30 - 20.00 
i skolens personalerum 
Fraværende: Inger, Maria, Alma, Susanne 
------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Referat 
 
27.  
Godkendelse af referat fra den 06.03.25 
 
Beslutning: Godkendt 
 
 
28.  
Refleksion og siden sidst. (Positive indslag på 2 – 3 minutter) 
 
Beslutning: Legetårnet er blevet flot og elsket af børnene. Benyttes meget både i skole- og fritiden. Fin 
video og tilbud om frivillig musikundervisning. 7. årgang er netop på oplevelsesrig lejrtur til Kbh. 
Udskolingen i Øst er ligeledes på lejrtur i Odense.  
 
 
29. Nyt fra rettighedsrådet 
 
Beslutning: Fodbold- og ostebanerne er blevet tegnet op. Planlægningen af sidste aktivitetsdag er i gang. 
 
 
30. Fagfordelingen for 2025-2026 til godkendelse i forhold til gældende retningslinjer, gennemgang ved 
mødet 
 
- Retningslinjerne er vedhæftede 
 
Beslutning: Gennemgangen gav anledning til en mere uddybende beskrivelse af organisering og 
planlægning af lærernes arbejdstid/opgaver. Eks. blev vikardækningspraksis drøftet. Bestyrelsen godkender 
fagfordelingen trods det faktum, at vi mangler to ansættelser. De to ansættelser vil dog medføre en del 
ekstra to-lærertimer eller tilbud om skubkurser, frivillig undervisning mm.  
 
 

31. 
Skolens kostpolitik til endelig godkendelse 
 

- Revideret udgave vedhæftet 
 
Beslutning: Politikken blev godkendt. 
 
32. 
Forsøg med skole- og hjemsamtaler i 2025 2026 til udtalelse – 2. drøftelse, kommentarer fra møde i UV-
forum ses i forlængelse af referatet. 
 



Beslutning: I bestyrelsen er der blandede holdninger til ændret praksis. Man vil gerne imødekomme ønske 
om behovssamtale, men kan ikke finde fred med begrundelser. Løbende dialog er vigtig og skal skabe 
grobund for, at parterne tager kontakt, når der er behov. Adspurgte 25 % af forældrene i den ene klasse på 
4. årgang ønsker ikke behovssamtaler. Opfordring til at inddrage forældrene mere i dagsorden for 
samtalen.  
 
 
33. 
Siden sidst. 

- Stillingsopslag 
- Navneændring i afdeling Øst 
- Tilbagemelding fra årgangsteammøderne vedr. faglig indsats 

 
Beslutning: 

- Pedelstillingen genopslås i august 2025. Her laves lidt ændringer i profilen. Der købes malerarbejde 
for sparrede lønmidler. Pt. Er der indkommet 48 ansøgninger til rengøringsassistent. Samtalerne 
finder sted den følgende tirsdag og med opstart 1. juni. De første to måneder går med 
hovedrengøring. Der afholdes samtaler til lærerstillingerne i maj. Såfremt man gerne vil deltage ved 
disse samtaler, så skal HL eller LH gerne have besked ca. en uge før. - dette således at man kan få 
tilsendt link.  

- Bestyrelsen underskriver indstilling om navneændring. Ændring for alle tre specialtilbud i 
kommunen. De kommer fremover til at hedde Afdeling Syd, Afdeling Vest og Afdeling Øst. 

- Punktet udsættes til næste møde 
 
34. 
Evt. 
 
Beslutning: 
Her ville man gerne høre, hvorledes ”Juniormesterlærer” pr. august bliver tilrettelagt i RKSK. 
 
 
……………………………………………………………………………………………………………………… 
Næste bestyrelsesmøde er den 19. maj 2025 
Foreløbige punkter til dagsordenen: Trivselsundersøgelser 
 

 

 

 Afdelingerne kommer med følgende kommentarer til ledelsens forslag:  

 

Indskolingen:  

Skole-hjemsamtalerne i indskolingen bliver langt hen ad vejen brugt på 

at bygge ’barnet op’. Forslag om man kunne tage én skole-hjemsamtale i 

indskolingen med elever og én uden?  

 

Mellemtrin:  

Synes, det lyder fint med tanken om behovssamtaler, men stemmer for, 

at der stadig er 2 skole-hjemsamtaler i 4. klasse.  

 

Udskolingen:  

Det er fint med behovssamtaler på opfordring fra forældrene eller skolen. 

Måske det kan give mulighed for at give de, der har behovet lidt ekstra 

minutter til samtalerne.  

Hvis vi indfører behovssamtaler, er det vigtigt at få formidlet til 

forældrene, at det er pga., vi gerne vil støtte op og give vejledning fra 

skolens side.  

 



Rundt om bordet er der enighed om, at et standardskriv omkring 

behovssamtalerne, er en god ide, som kan sendes ud til alle på samme 

tid. Heri skal det tydeligt fremgå, at forældrene også har mulighed for at 

bede om samtalen.  

 


